
Online redakčná rada magazínu mestskej časti Bratislava – Lamač 

11.10.2020 

 

Zasadnutie redakčnej rady sa kvôli epidémii koronavírusu prezenčne neuskutočnilo. Redaktorka 

Marína Gorghetto poslala členom redakčnej rady zoznam tém do novembrového čísla. Poslanec 

Radoslav Olekšák navrhol do čísla zahrnúť aj fotografiu so zmienkou o akcii Spolku vyslúžilých 

vojakov, čo bolo akceptované. 

Predsedníčka redakčnej rady Slavomíra Šubrtová navrhla niekoľko ďalších tém – autobus, ktorý 

nepremáva, téma bilboardov, výstavby v okolí Rozálky, nedokončené rozkopávky na 

Zlatohorskej a na titulknú stranu navrhla tému spojenú s koronou.  

Témy plánované do novembrového čísla: 

*Športová hala, Malokarpatské námestie (najbližšie plány a novinky), Parkovanie v Lamači 

(zmena VZN + update ohladom PP), výsev na lúke, novinky v knižnici, vítanie novorodencov, čo 

robiť ak Lamačania niečo nájdu a prečo to nenosiť na MiÚ, Lamačský fotomaratón, Lukáš 

Baňacký ako zástupca v Pandemickom stredisku krízového štábu nominovaný starostami 

všetkých MČ, predstavujeme Tomáša Pénzeša + jeho oddelenie,  reportáž o živote na Boroch z 

pera MIchala Oláha, výročie úmrtia Valentína Matrku, šport - predstavujeme Atletiku Jojo, 

oznam pre pacientov doktorky Kollárovej, divadielko online, rozhovor s Tomášom Achsom - 

umeleckým kováčom a organizátorom Bitky pri Lamači. 

*Na titulke pekná fotografia a samostatný článok na tému nepodložené rušenie mestských častí 

 

*Rozpracovaná je aj téma o osude Obchodného domu Lamač 

 

Termíny: Redakčná uzávierka 20.10.2020, inzertná uzávierka 20.10.2020, odchod do tlače 

25.10.2020 

 

Zápis vyhotovila: Marína Gorghetto 

 


